
Zápis z jednání ze zasedání školské rady při ZŠ Gutova ze dne 15.5.2024 (17:00 hod.) 

Přítomni:  

Mgr. Jaroslava Černá, RNDr. Renáta KREJČÍ, Mgr. Jarmila VELICHOVÁ, Ing. Petr BENEŠ, Ing. Jiří BUDEK, 

Omluveni:  

Adam ŠTĚPÁNEK, Václav VLČEK 

 

Program jednání 41. zasedání Školské rady při ZŠ Gutova dne 15. 5. 2024 

1. Uvítání členů školské rady. 

2. Informace paní ředitelky Mgr. Jaroslavy Černé o akcích v naší škole během tohoto školního roku. 

3. Informace paní ředitelky Mgr. Jaroslavy Černé o plánovaných akcích ve škole a nástin činností během 

letních prázdnin a dalšího školního roku.  

4. Diskuse a závěr. 

 

1. Zasedání ŠR bylo zahájeno v 17:05, paní Krejčí přivítala přítomné a seznámila je s programem 

zasedání 

2. Seznámení se se situací ve škole v probíhajícím školním roce a během letních prázdnin s 

výhledem do školního roku 2024/2025. 

Paní ředitelka informovala školskou radu o významných akcích za uplynulé období: 

Den otevřených dveří, přijímací řízení  - převis poptávky, nový formát zápisu do 1. tříd, větší zapojení 

Žákovského parlamentu. 

Dokončené investice: nové luxferové stěny, osvětlení tělocvičen, odpočinkové a relaxační zóny 

(fotbálky, pink pong) v rámci akce „Moje stopa“ 

ISIC: do konce roku škola zajistí pro zájemce vystavení karet ISIC 

Běžící programy: Program prevence, beseda „Duševní zdraví“ – novinka, kulturní a sportovní 

programy: např.  miniházená; prezentace dalších sportů se zapojením „domácích“ sportovců z řád 

žáků školy 

3. Plánované investiční a další akce:  

malování školy – o prázdninách 

v dalším období: revitalizace/rekonstrukce elektroinstalace; oprava fasády + zateplení budovy 

Další projekty: 

Plánujeme projekt „Rodiče vítáni“ – plánovaný další posun v rámci školního roku 24/25 

Plán: zahraniční výlety (pro vybrané zájemce) – 2. pol. šk. r. 24/25 

Vize: venkovní učebna – příprava studie proveditelnosti 

4. Diskuse 



- informace k situace rekonstrukce  a otevření „Nové/staré školy“ – plán 250 žáků/ 1 třída v ročníku 

- informace o počtu přijatých žáků do prvních tříd – zde prosím upřesnit, doplnit (paní ředitelka zašle 

mailem všem členům školské rady detailní informace: přijato 90 z celkového počtu 145 (včetně 

odkladů) 104 spádových—zde prosím upřesnění 

Úkol:  zaslat přesné informace o proběhlém zápisu do 1. tříd členům ŠR emailem 

Z:  Mgr. Černá  T: do konce ŠR 

- diskuse k možnosti umístění stojanů pro kola a koloběžky žáků: pan Beneš podporuje realizaci, je 

nutné zvážit aspekty bezpečnosti a personálního zabezpečení procesu ukládání a vyzvedávání 

zejména v odpoledních hodinách – pan Beneš projekt podporuje, je třeba zvážit i podporu 

zřizovatele. 

Úkol: rozpracovat a diskutovat varianty možnosti realizace 

Z:  Mgr. Černá  T: průběžně do příštího zasedání 

 

- Pro info: dále se řeší opakované ztráty informačních cedulí „Soukromý pozemek“, létající 

předměty z přilehlé odpočinkové zóny Gutovka; padající omítka budovy 

 

Termín dalšího zasedání: 9.10.2024 v 17:00 

 

Zapsal: Jiří Budek 


